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Närvarande  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning 

Maria Mannerholm stadsdelsdirektör, Yvonne Goldberg avdelningschef 

personalfrågor och utförare inom äldreomsorg, Renée Hildebrand avdelningschef 

förskola, Gunnar Ohlsén avdelningschef samhällsplanering, Lars Wennberg 

avdelningschef administration, Ingrid Widebäck avdelningschef social omsorg, 

Kerstin Henningsson nämndsekreterare 

 

Fackliga organisationer 

Kommunal: Charlotte Andersson och Eva Stensson 

Vision: Björn Adolfsson  

Lärarförbundet: Bo Ståhl och Lena Karlsson 

SACO: Peter Hultberg 

 

Förhinder 

Karin Wrannvik Ledarna och Heidi Hildén Gershater Vårdförbundet 

 

1 Mötets öppnande och dag för justering 

Maria Mannerholm öppnade mötet. I enlighet med tidigare beslut justeras 

protokollet tisdagen veckan efter sammanträdet – 11 december 2012. 

 

2 Kvarvarande frågor 

Sjukfrånvaro 

Yvonne Goldberg redovisade hur sjukfrånvaron ser ut inom förvaltningen med 

anledning av en fråga från SACO ställd vid sammanträdet 13 november. 

Sjukfrånvaron i förvaltningen går sakta nedåt till skillnad från landet i stort. Dock 

ökar sjukfrånvaron perioden 2-14 dagar, både i Hägersten-Liljeholmen och i 

staden i övrigt. En bilaga läggs till protokollet.  
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3 Information från förvaltningen 

Unga stockholmare i vården 

Yvonne Goldberg besvarade en fråga från samverkansgruppen om 

ungdomsanställningar i vården. Annonseringen har skett centralt genom 

äldreförvaltningen. Annonsen har riktat sig till ungdomar under 18 år som ska 

kunna läsa, spela spel, gå på promenader med mera, med äldre under lördagar och 

söndagar kl. 12-16. Axgården beviljades 125 000 kr för ungdomsanställningar 

under 2012. En redovisning kommer att ske i samband med 

verksamhetsberättelsen. Axelsberg får 150 000 kr för januari till maj 2013. 

Anställningsformen är samma som för feriearbetarna under sommarmånaderna. 

 

4 Information från de fackliga organisationerna 

SACO informerade att de kommer att vara med på information från Cesam om nya 

omställningsavtalet. 

 

5 Ärenden till nämndsammanträdet 

Verksamhetsplan och budget 2013 

Verksamhetsplanen förhandlades separat enligt 11 § MBL och protokollförs i 

särskilt förhandlingsprotokoll. Dnr 495-2012-1.1 

 

Förlängning av avtal om parkskötsel 

Dnr 40-2008-103 

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

 

Förslag till ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete 

Dnr 545-2012-1.1  

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

 

Redovisning av utredningsuppdrag om Trekantens servicehus 

Dnr 591-2012-2.6  

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

 

Ärenden som utgår 

Förvaltningen informerade att ärendena på dagordningen om Ansökan till 

Socialstyrelsen om fortsatta projektmedel (barn och ungdom) samt Ansökan till 
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Socialstyrelsen om projektmedel (våld i nära relation) inte tas upp på nämnden. 

Dessa ansökningar kommer att göras direkt av förvaltningen i enlighet med 

delegationsordningen. 

 

6 Verksamhet och budget 

Lars Wennberg informerade att månadsrapporten ännu inte är klar men att det ser 

ut som att förvaltningen kommer att kunna redovisa en budget i balans. 

 

7 Arbetsmiljökommitté 

Förfrågan från Arbetsmiljöverket 

Förvaltningen informerade att Arbetsmiljöverket fått uppdrag av regeringen att 

genomföra en nationell tillsyn ur ett genusperspektiv under 2013. De områden 

som är uttagna för inspektion är hemtjänst och tekniskt arbete. I första steget 

kommer AMV att informera ansvariga politiker och förvaltningsledning. Därefter 

ska ett antal grupper inom hemtjänst och teknik inspekteras. Det tredje steget är att 

återkoppla till politiker och ledning om resultatet. 

Kommunal efterfrågade möjlighet för de fackliga organisationerna att delta. 

Förvaltningen tar upp önskemålet vid första mötet med Arbetsmiljöverket, 

eftersom det är AMV som avgör detta. 

 

Mötet avslutas 

Maria Mannerholm avslutade mötet med att tacka de fackliga organisationerna för 

året som gått och önska alla god jul och gott nytt år. 

 

Justeras 

 

 

 

Maria Mannerholm Kerstin Henningsson 

stadsdelsdirektör sekreterare 
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Justeras 

 

 

 

Kommunal Vision  

 

 

 

SACO Lärarförbundet 

 

 

  


